
Novi Pazar - Kona~no se zna broj
kandidata koji }e se 2. aprila boriti za
predsednika Srbije. Sasvim je jasno da,
ovog puta, u predsedni~koj trci ne}e
biti kandidata iz Sand`aka. Ostalo je
jo{ da se sazna kojem }e se predizbor-
nom „carstvu“ prikloniti SDA Sand`a-
ka i Bo{nja~ka demokratska zajednica
Sand`aka (BDZS). Javnosti nije pozna-
to da li je do{lo do razgovora izme|u
aktuelnog premijera i predsedni~kog
kandidata Aleksandra Vu~i}a i pred-
stavnika BDZS o uslovima podr{ke. 

Predsedni~ki kandidati su po~eli da
pohode Novi Pazar. Prvi je u ovaj grad
stigao Sa{a Jankovi}. On je na tribini, u
novopazarskoj Koncertnoj dvorani,
rekao da dana{nja vlast, kao i prethod-
ne, koriste Sand`ak da stra{e ljude.
„Kao da je Sand`ak neko stra{ilo, neko
krizno ̀ ari{te, a nije“, poru~io je on. Za
nedelju je zakazana velika sve~anost
otvaranja novoizgra|enog Atletskog
stadiona. Kapitalni sportski objekat
otvori}e premijer i predsedni~ki kan-
didat Aleksandar Vu~i}, koji u ovaj
grad sti`e sa svojim ministrima. Nje-
govu kandidaturu podr`ali su San-
d`a~ka demokratska partija, ~iji osni-
va~ je Rasim Ljaji}, Sand`a~ka narod-
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Hama Muhamed, 
izbeglica iz Iraka

Voleo bi 
da ostane
u Tutinu
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U nedelju otvaraju 
Atletski stadion: 
Vu~i} i Ljaji} u ranijoj 
poseti Novom Pazaru

Odbojka{i Novog Pazara osvojili su Kup Srbije, a tim povodom je
gradona~elnik Nihat Bi{evac priredio prijem u njihovu ~ast.
„Dono{enjem nacionalnog trofeja u na{ grad ispisali su sportsku
istoriju Novog Pazara. Mo`emo zaista biti ponosni i na ono {to su
postigli, na sve za {ta }e se tek boriti ali i na ~injenicu da je re~ o u
svakom smislu izuzetnoj generaciji mladih ljudi. Sve to skupa dalo je
ovakav rezultat“, rekao je gradona~elnik Bi{evac . Strana VII 

Donacija porodice Glend`a pljevaljskom Crvenom krstu 

Pomo} za najugro`enije
Strana VI

Kandidati za predsednika Srbije pohode Novi Pazar

Ko od Sand`aka 
pravi stra{ilo?
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Privremeni prekid blokade prijepoljske deponije 

Da se ko ne doseti
Prijepolje - Organizacioni od-

bor koji su ~inili predstavnici ̀ ite-
lja Zaluga, {est dana je kroz de-
`urstva spre~avao da radnici JKP
„Lim“ istovare vozila prepuna
sme}a na privremenu deponiju u
Stanjevinama, istrajavaju}i u zah-
tevima da se ova lokacija zatvori i
da se dovede u adekvatno stanje.
Zbog toga se gomilalo sme}e na
podru~ju grada, odnosno naselja
koja su obuhva}ena ovom komu-
nalom uslugom.  

Organizacioni odbor je pre de-
blokade Stanjevina izdao saop{te-
nje za javnost u kome se, izme|u
ostalog, ka`e da }e „deponija biti

deblokirana dok traju predsed-
ni~ki izbori u Srbiji jer ne ̀ ele po-
liti~ki kontekst protesta“.

Kako nam je predo~io pred-
sednik op{tine Dragoljub Zindo-
vi} ova vlast odmah, ~im je for-
mirana koalicija, po~ela da re{a-
va problem. „Prona{li smo loka-
ciju za koju je izra|en projekat za
stalnu deponiju, a to je u Strugo-
vima, ali smo se opredelili da to
bude transfer stanica, ura|ena u
skladu sa evropskim standardi-
ma jer za druga~iji pristup vi{e se
ne mogu dobiti adekvatne dozvo-
le“, ka`e Zindovi}. I. H. D.

Strana V

Pobedom nad Vojvodinom, odbojka{i 
Novog Pazara osvojili Kup Srbije

Istorijski uspeh za
novopazarski sport 
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Nova Varo{ - Predsedni~ki kandidat
Srpske radikalne stranke (SRS) Voji-
slav [e{elj izjavio je nedavno u Novoj
Varo{i da mu je va`na pobeda na pred-
sedni~kim izborima kako ne bi trijum-
fovao Aleksandar Vu~i} jer bi onda sva
vlast bila koncentrisana u rukama jed-
nog ~oveka.

- To nije dobro. Ali, moramo da
spre~imo da pobede i ovi prozapadni
kandidati „dosmanlije“ za koje bi to
bio po~etak povratka na vlast. U pr-
vom krugu prvo njih da „po~istimo“,
rekao je [e{elj okupljenim ~lanovima
stranke i gra|anima okupljenim na
platou ispred Doma kulture. On je do-
dao da radikali u ovoj kampanji „vode
dvostruku bitku“, ali da su, ipak, naj-
ve}e {anse da njihov kandidat iza|e na
crtu Aleksandru Vu~i}u. „Da li sma-
trate da je Vuk Jeremi} u stanju da po-
bedi Vu~i}a? Apsolutno ne. Je li u sta-
nju Sa{a Jankovi}? Nije. Mo`ete li ih
zamisliti u ringu sa Vu~i}em? Nemo-
gu}e. Ako iko mo`e da pobedi Vu~i}a,
onda sam to ja. Za 27 godina aktivnog
bavljenja politikom niko me nije pot-
kupio, ucenio, a ni nadgovorio u broj-
nim TV duelima“, istakao je lider SRS. 

[e{elj je rekao da }e se striktno zala-
gati za po{tovanje Ustava i zakona.
„Nadle`nosti predsednika Republike u
na{em ustavnom sistemu su male.

Predsednik je vrhovni ko-
mandant i to mu je najzna-
~ajnije, a ostalo je vi{e-manje
simboli~no. On ne donosi odluke
o unutra{njoj i spoljnoj politici, ali mo-
`e da kontroli{e Vladu koja donosi ta-
kve odluke. Mo`e da nadzire i rad Na-
rodne skup{tine tako {to }e vra}ati za-
kone na ponovno glasanje ako smatra

da nisu dobri. On na izvestan
na~in kontroli{e sudsku vlast

. To je, me|utim, sve“, dodao je
dr [e{elj. U razgovoru sa gra|ani-

ma, predsednik SRS kazao je i da se ra-
dikalska predsedni~ka kampanja znat-
no razlikuje od ostalih desetak preten-
denata na fotelju na Andri}evom ven-
cu. „Idemo od op{tine do op{tine, obi-

lazimo brojna mesta u svim okruzima
po Srbiji, razgovaramo sa novinarima,
ose}amo puls gra|ana, obilazimo ~la-
nove i simpatizere i ne zadr`avamo se
dugo, od pet do 10 minuta. Smatramo
da je tako najbolje i najkorisnije“, rekao
je [e{elj, koji je ponovio da se Srbija
mora okrenuti Rusiji ako ̀ eli da se opet
digne na noge i uspravi. R. P. 
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Uklju~ivanje
gra|ana
Koliko je uklju~ivanje gra|ana
u proces dono{enja odluka
nedosanjani san vidi se i po
predsedni~kim izborima.
Nijedan od kandidata nema
platformu za uklju~ivanje
gra|ana. Niko se nije pribli`io
obi~nom gra|aninu.

Kampanja kandidata
vladaju}e koalicije zasnovana je
na mo}i koja proizilazi iz
strukture vlasti, kontrole
medija, nov~anim sredstvima i
strahu gra|ana. Sa druge strane
opozicija je u{la nespremna u
izborni proces. Iako je
kampanja skra}ena kandidati
koji su planirali da se kandiduju
trebalo je jo{ pre godinu dana
da osmisle strategiju i
platformu za uklju~ivanje
gra|ana. Ovako sve se svelo na
potpise za kandidaturu i
kontrolore za izbore. Nisu
razumeli {ta zna~i glas, kako se
dobija. Kampanja se svodi na
me|usobno prepucavanje
opozicije ko je u pravu. Umesto
da se zaorala duboka izborna
gra|anska brazda minorne
stranke dobijaju bez potrebe
prostor a ni same ne mogu
skupiti autobus gra|ana. Da su
kojim slu~ajem raspisani
parlamentarni zbori opozicija bi
se raspala i stavila bi
predsedni~ke izbore u drugi
plan.

Strategija opozicije za
pove}anjem izlaznosti sa vi{e
kandidata mo`e se posmatrati i
sa druge strane. To slabi
sinergiju kod gra|ana, unosi
konfuziju i umanjuje ozbiljnost.
Jer izbori su najozbiljnija stvar
za jednu zemlju, tu nema
mesta za parodiju i sprdnju. Da
bi se napravile pozitivne
promene u dru{tvu potrebni su
ozbiljni ljudi, po{ten pristup
gra|anima.

Bez obzira na mnoge
manjkavosti gra|ani imaju vi{e
mogu}nosti za izbor. Nisu ba{
svi kandidati lo{i i pokvareni.
Na gra|anima je da se odlu~e
prema kvalitetu ̀ ivota koji
`ive. Neka im ne budu u
fokusu teme Kosovo, BiH,
NATO, Rusija itd. ve} sopstveni
nov~anik i fri`ider i ostvarena
prava kada do|u na {alter.

Autor je iz Centra za
istra`ivanje u politici

Argument 

LI^NI STAV
Pi{e: Slobodan Martinovi}

Nova Varo{ - Srbiji je potrebna pro-
mena re`ima i politike jer u proteklih
nekoliko godina ona ide pogre{nim
putem. Rezultati naprednja~ke vlasti
su drasti~no lo{iji u odnosu na period
kada je na vlasti bila DSS. ^ak i eko-
nomska statistika kojom se u
prsa udara Aleksandar Vu~i}
pokazuje da smo na za~elju
u regionu. Bruto dru{tveni
proizvod je 10 puta manji
od onog koji je ostvaren u
periodu od 2004. do 2008. Ta-
da je bilo 100.000 ljudi vi{e zapo-
sleno nego sada, a tada{nja prose~na
plata od 400 evra je za dvadesetak od-
sto ve}a nego {to je danas, kazao je na
predizbornom skupu u Novoj Varo{i
dr Aleksandar Popovi} (DSS), kandi-
dat za predsednika Srbije. 

Na tribini u zgradi SO, Popovi} je
izjavio da je vreme da se stane na put
partijskom zapo{ljavanju, a jedno od
re{enja jeste da se obelodane spiskovi
~lanova politi~kih partija, kao i da se iz-
meni krivi~no zakonodavstvo tako {to
}e se protekcionizam prilikom zapo-

{ljavanja na osnovu strana~ke pripad-
nosti smatrati krivi~nim delom. 

- Ukoliko mi gra|ani uka`u pove-
renje na predsedni~kim izborima,
formira}u tim uglednih privrednika
koji }e Vladi predlo`iti plan oporav-

ka privrede posebno u oblasti
spoljne trgovine, insistira}u
na pokretanju akcije „seo-
skih lekara“, dono{enju za-
kona o `enskom zadrugar-

stvu, kao i besplatnom {ko-
lovanju najboljih studenata.

Zalaga}u se i za drasti~no poo-
{travanje kaznene politike za neovla-
{}eno no{enje i dr`anje oru`ja, kao i
stavljanje droge u promet, obe}ao je
ministar energetike i ekologije u Vla-
di Vojislava Ko{tunice.

Kao univerzitetski profesor, Popo-
vi} je izrazio i o{tro negodovanje {to je
vlast autisti~na na sve u~estaliju poja-
vu falsifikovanja, plagiranja i „kupovi-
ne“ fakultetskih diploma. On je vlast
SNS, ali i socijalista i Demokratske
stranke, ocenio kao bezidejnu, nekom-
petentnu i nesposobnu. „Jedan od naj-

boljih primera za ovu tvrdnju je Nova
Varo{ i deponija „Banjica“, za koju su
iz kase ministarstva na ~ijem sam ~elu
bio izdvojena sredstva za njenu izgrad-

nju, da naredne vlasti ni deceniju posle
nisu uspele da je puste u funkciju“, na-
veo je Popovi}. 

R. P. 

Zaustaviti strana~ko 
zapo{ljavanje i sumnjive 
diplome: Aleksandar 
Popovi} u Novoj Varo{i

Vodimo dvostruku bitku:
[e{elj u Novoj Varo{i 

PREDIZBORNA
HRONIKA

Novi Pazar - Akademija `enskog li-
derstva uz podr{ku USAID organizo-
vala je u Novom Pazaru okrugli sto
pod nazivom „Polo`aj `ena u Sand`a-
ku - Kako do unapre|enja“, a cilj je
me|usobna saradnja `ena u politici i
nevladinom sektoru.

Saradnik Akademije ̀ enskog lider-
stva Bogdan Uro{evi} objasnio je da je
Sand`ak mesto gde se pojavila inicija-
tiva za saradnju nevladinog sektora i
politi~arki i da poku{avaju da se pove-

`u i otkriju gde postoje prostori za sa-
radnju izme|u nevladinog sektora i
politi~arki. „Smatramo da je ovo dobra
prilika da napravimo jednu produktiv-
nu saradnju upravo u Sand`aku jer ov-
de postoji dosta nevladinih organiza-
cije koje imaju dugu tradiciju bavljenja
`enskim temama“, rekao je Uro{evi}.
Na okruglom stolu su u~estvovali
predstavnici novopazarskih nevladi-
nih organizacija i lokalne samouprave.

S. N. 

UPOTREBA DE^IJIH AUTO SEDI[TA
Novi Pazar - Agencija za bezbednost saobra}aja u Novom Pazaru je organizovala obuku za upo-

trebu auto sedi{ta. Cilj obuke je pobolj{anje informisanosti o upotrebi bezbednosnih sedi{ta, njiho-
vom pravilnom postavljanju i kori{}enju. Agencija }e ovaj projekat realizovati u 20 lokalnih samo-
uprava, a obuhvati}e ~lanove lokalnih samouprava, patrona`ne sestre, roditelje i vaspita~e. Pred-
stavnici Agencije za bezbednost saobra}aja su govorili o stradanju dece u saobra}aja, prakti~no po-
kazali upotrebu i podelili 15 auto sedi{ta. S. N. 

IGRAJ SE TI KROZ IT
Novi Pazar - \aci novopazarskih osnovnih {kola „Stefan Nemanja“, „Bratstvo“ i „Jovan Jova-

novi} Zmaj“ u~esnici su projekta „Igraj se ti kroz IT“ koji realizuje Information system agency iz gra-
da. Cilj je unapre|enje obrazovanja u oblasti informaciono-komunikacionih tehnologija. Progra-
mom je obuhva}eno oko 200 u~enika iz ove tri {kole. Oni u~e osnovne koncepte programiranja, kre-
iranja igrica i animacija. Ovaj projekat finansira Ministarstvo trgovine, turizma i telekomunikacija.
Kada program bude zavr{en bi}e organizovano takmi~enje na kojem }e se birati najbolja kreirana
igrica ili animacija. S. N. 

Akademija `enskog liderstva 

O polo`aju ̀ ena u Sand`aku

Tribina predsedni~kog kandidata dr Aleksandra Popovi}a (DSS)

Za zaokret u dr`avnoj politici

Vojislav [e{elj (SRS) obi{ao Novu Varo{ 

„Na crtu“ Vu~i}u u drugom krugu

PREDIZBORNA
HRONIKA
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Bravoooo, odbojka{i! Posebno je bilo lepo, minule
nedelje uve~e, a i svih narednih dana, biti stanovnik ovog
grada. Radovali su se i oni koji vole i ne vole odbojku, i
oni koji se stalno pitaju {ta ljudi toliko ljudi na sportskoj
borili{tu sa samo jednom loptom. Nije svima uspeh
„pao“ na srce. Naknadno se setili da pitaju i raspredaju
pri~u o himni. Dal da se peva, dal da se ne peva. Da se
peva, nego {ta. I zvi`duci moraju da se preture preko
glave. To je zasmetalo kad su novopazarski plavi postali
{ampioni, da je bio neko drugi pri~alo bi se od
tradicionalnom gostoprimstvu Novopazaraca, ovda{njim
gastronomskim specijalitetima, publici... Ovako, treba
malo (valjda radi uroka) da se natruni odbojka{ki uspeh.

Odbojka je bila sport za malobrojne, a fudbal za
{iroke narodne mase. Fudbalerima je napravljena svaka
zgoda da deluju evropski, a odbojka{i sve dobijali na
ka{i~icu. Ovi drugi poentirali iz svake prilike, ovi prvi i
zicere proma{ivali. Na doma}em terenu bile krive sudije,
a na gostuju}em publika. Za sve je kriv neko drugi. Tu,
onomad, fudbalski stadion je na poklon od Fudbalskog
saveza Srbije dobio reflektore. Nije jasno kako su
postavljeni. Na kojem jeziku su napisana uputstva za
montiranje i da li im je trebao prevodilac, po{to fudbalski
prvaci sa istog mesta nisu mogli da pro~itaju odluku o
suspenziji jer im nije napisana na razumljivom jeziku.
Jezik je bitan samo kad se ne{to ne da. Radost trenutka!

S. N. 

Novi Pazar - Na Atletskom stadionu
u Novom Pazaru u toku su zavr{ni ra-
dovi. Uporedo se ozelenjavaju povr{i-
ne i asfaltiraju prilazne staze. Sve treba
da bude zavr{eno do nedelje kada je
zakazano sve~ano otvaranje i obra}a-
nje premijera i predsedni~kog kandi-
data Aleksandra Vu~i}a.

Izgradnja ovog objekta po~ela je pre
dve godine i tada su kamen temeljac
polo`ili potpredsednik Vlade Srbije i
ministar sporta, Rasim Ljaji} i Vanja
Udovi~i}. Zavr{etak radova je prolon-
giran zbog proceduralnih razloga.
Vrednost radova je vi{e od 100 milio-
na dinara, a sredstva su obezbedili Mi-
nistarstvo sporta Srbije i grad Novi Pa-
zar. Pro{le godine stadion je bio me|u
18 kapitalnih projekata za ~iju realiza-
ciju je iz gradske kase izdvojeno 40 mi-
liona dinara. Atletski stadion ima tr-
ka~ke staze, borili{ta za skaka~ke i ba-
ca~ke discipline i tunel za zimske pri-
preme. Ovaj objekat ispunjava uslove
da se na njemu organizuju i me|una-
rodna takmi~enja. 

U sastavu ovog objekta bi}e izgra-
|en i hotel. Do kraja marta traje tender
za izbor najpovoljnijeg izvo|a~a rado-
va. Hotel }e se graditi iz nekoliko faza.
Vrednost radova u prvoj fazi je 33 mili-
ona dinara, a sredstva je obezbedilo
Ministarstvo trgovine, turizma i teleko-
munikacija. Projektom je predvi|eno
da bude izgra|eno 935 kvadratnih me-
tara bruto povr{ine, ima}e ~etiri eta`e,
dva suterena, prizemlje i sprat. U sute-
renima }e biti restoran i sala za konfe-
rencije, a u prizemlju i na spratu sobe.

Na tenderu za izgradnju hotela mo-
gu da u~estvuju kompanije koje su, u
poslednje tri godine, ostvarile prihod
od najmanje 50 miliona dinara i ~iji ra-
~uni u poslednjih {est meseci nisu bili
u blokadi du`oj od tri dana. Od poten-
cijalnih izvo|a~a radova se zahteva da
dostave i dokaze da su u prethodnih
pet obra~unskih godina izveli gra|e-
vinske radove vredne najmanje 100
milina dinara, od kojih je bar jedan
minimalno vredeo 15 miliona dinara.

S. N.

Novi Pazar - Kona~no se zna broj
kandidata koji }e se 2. aprila boriti za
predsednika Srbije. Sasvim je jasno da,
ovog puta, u predsedni~koj trci ne}e
biti kandidata iz Sand`aka. Ostalo je
jo{ da se sazna kojem }e se predizbor-
nom „carstvu“ prikloniti SDA Sand`a-
ka i Bo{nja~ka demokratska zajednica
Sand`aka (BDZS). Javnosti nije pozna-

to da li je do{lo do razgoora izme|u ak-
tuelnog premijera i predsedni~kog
kandidata Aleksandra Vu~i}a i pred-
stavnika BDZS o uslovima podr{ke.
Predsedni~ki kandidati su po~eli da
pohode Novi Pazar.

Prvi je u ovaj grad stigao Sa{a Jan-
kovi}. On je na tribini, u novopazar-
skoj Koncertnoj dvorani, rekao da da-
na{nja vlast, kao i prethodne, koriste
Sand`ak da stra{e ljude. „Kao da je
Sand`ak neko stra{ilo, neko krizno ̀ a-
ri{te, a nije. Sve nas predstavljaju kao
neke {to se samo nisu pohvatali za gu-

{e sa svojim susedima, ali da su oni ti
koji to kontroli{u. Upravo ti koji takve
konflikte stvaraju, navodno su oni ko-
ji nas od njih ~uvaju. Dr`e nas kao tao-
ce“, rekao je Jankovi} i naglasio da je
jedna od retkih stvari koje }e obe}ati je
da }e ih pose}ivati u budu}nosti, jer
zna „da je sve obe}ano i ni{ta nije ispu-
njeno“. On je poru~io da „ne treba da

budemo taoci ljudi koji su nas godina-
ma sva|ali, koji su po~injali ratove, lju-
de stavljali u razmeru sto za jednog i
koji se pretvaraju da su gospodari na-
{ih `ivota prave}i ve{ta~ke konflikte
koje potom, kao, spre~avaju i izgledaju
bitni sebi. Dosta je vi{e“.

Jankovi} je pre ovog grada svoj pro-
gram predstavio gra|anima Sjenice i
Tutina i istakao da njegov program
„ne sme da bude ono to je partija, jer ni
dr`ava nije partija“. Ocenio je da se u
ovom kraju sreo sa „vrednim, obrazo-
vanim ljudima, punim optimizma ko-

jima, kao i stanovnicima ostalih delo-
va Srbije, treba dr`ava koja nije partij-
ska, privatna i u kojoj se znaju pravila
koja va`e za sve“, ali i primetio „da je
me|u ̀ iteljima Sand`aka strah i mno-
gi od njih se sa razlogom pla{e jer ih
vlast ucenjuje otkazima“.

- Nema tog ustupka koji mo`emo
u~initi da vlast prestane da zauzima

na{ `ivotni prostor. Koliko god se mi
povukli, oni }e hteti jo{. Niko nema
pravo da nas pla{i i da zloupotrebljava
svoju funkciju, bilo ona ministarska,
gradona~elni~ka ili direktorska, kako
bi od nas napravili podanike. Moramo
da ka`emo - dosta, rekao je Jankovi} .

Ovaj predsedni~ki kandidat, pret-
hodno je na novopazarskim ulicama
razgovarao sa gra|anima i rekao da su
svima potrebna jasna pravila koja }e
podjednako va`iti za muslimane, Srbe,
Bo{njake... i za vlast i za opoziciju. „Po-
trebne su nam {kole, bolnice... potreb-
na nam je kultura... sve to mo`emo da
postignemo zajedno“, rekao je Janko-
vi}, dodaju}i da je „ponosan na to {to je
drag gost u Novom Pazaru, gradu koji
je izvori{te i srpske i bo{nja~ke kulture“.

Za nedelju je zakazana velika sve~a-
nost otvaranja novoizgra|enog Atlet-
skog stadiona. Kapitalni sportski obje-
kat otvori}e premijer i predsedni~ki
kandidat Aleksandar Vu~i}, koji u ovaj
grad sti`e sa svojim ministrima. Njego-
vu kandidaturu podr`ali su Sand`a~ka
demokratska partija, ~iji osniva~ je Ra-
sim Ljaji}, Sand`a~ka narodna partija
(SNP) Mirsada \erleka i Bo{nja~ka na-
rodna stranka (BNS) Muja Mukovi}a.
Odluka dve velike bo{nja~ke partije
SDA Sand`aka i BDZS jo{ uvek se ~eka.

Kada su predsedni~ki izbori u pita-
nju, zna se da }e na podru~ju ovog gra-
da, 2. aprila biti otvoreno 96 bira~kih
mesta. U jedinstveni bira~ki spisak ov-
de je upisano 85.781 ljudi sa pravom
glasa. Danas se zavr{ava rok za uvid u
bira~ki spisak na zvani~noj internet
stranici Ministarstva za dr`avnu i lo-
kalnu samoupravu. Prema podacima
nadle`nih slu`bi u novopazarskoj
gradskoj upravi, stanovnici ovog gra-
da, u odnosu na prethodne izbore, ma-
nje su zainteresovani za uvid u bira~ki
spisak. S. Novosel 

Ovaj prilog sufinansira grad Novi Pazar

NOVI PAZAR DANAS

U nedelju otvaranje Atletskog stadiona u Novom Pazaru

Ministarstvo sporta i 
grad obezbedili sredstva

Otvaranje u nedelju: 
Zavr{ni radovi na 
Atletskom stadionu
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Kandidati za predsednika Srbije pohode Novi Pazar

Ko od Sand`aka 
pravi stra{ilo?

Enis Imamovi} privatno 
kod Sa{e Jankovi}a

Na predizbornom skupu Sa{e Jankovi}a u Novom Pazaru se pojavio i Enis Ima-
movi}, funkcioner i narodni poslanik SDA, {to je pokrenulo pitanje da li to zna~i da
je ovaj kandidat dobio podr{ku stranke Sulejmana Ugljanina. Imamovi} je odba-
cio takve spekulacije, navode}i da je predizbornom skupu Sa{e Jankovi}a u Novom
Pazaru prisustvovao kao gra|anin, a ne kao strana~ki funkcioner. Na pitanje novo-
pazarskih novinara, Jankovi} je rekao da sa liderom SDA Sulejmanom Ugljaninom
nije razgovarao o eventualnoj podr{ci. 

Jankovi} i Imamovi} sa suprugama

Gra|ani se pla{e jer 
mnoge vlast ucenjuje 
otkazima: Sa{a Jankovi} 
na novopazarskim ulicama
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AKTUELNO Za danas zakazana sjednica SO Petnjica TEMA Privremeni prekid blokade prijepoljske deponije

Petnjica - Odbornici Skup{tine op{ti-
ne Petnjica danas bi trebalo da odr`e
sjednicu i raspravljaju o smjeni predsjed-
nika Adnana Muhovi}a, koji je i {ef Op-
{tinskog odbora Bo{nja~ke stranke (BS).
Muhovi} tvrdi da je sjednica zakazana
nelegalno i da }e ukoliko ga lokalna
Skup{tina smijeni njegova partija raski-
nuti koaliciju sa DPS-om u Petnjici. Ini-
cijativu za smjenu Adnana Muhovi}a sa
mjesta predsjednika SO Petnjica po~et-
kom februara potpisalo je 19 odbornika,
15 iz redova DPS-a i po dva iz SDP-a i
SD-a. Glavni razlog su Muhovi}eve izja-
ve o Njego{u, kojima je, kako su istakli,
naru{io multietni~ki sklad. 

U lokalnom DPS-u ka`u da }e Muho-
vi} biti smijenjen, ali da ne `ele raskid
koalicije sa BS u Petnjici. BS je ina~e deo
vladaju}e koalicije koju DPS predvodi i
na republi~kom nivou. Muhovi} je ina~e
nakon pro{logodi{njih izbora tra`io da
BS o mogu}em formiranju Vlade Crne
Gore pregovara i sa opozicijom i razgo-
varao sa liderima opozicionog Demo-
kratskog fronta. Vrh BS se ipak odlu~io
da ponovo ide u koaliciju sa DPS. 

Mada tvrdi da je sjednica nelegalno
zakazana, Muhovi} najavljuje da }e joj
prisustvovati. „Do}i }u na tu sjednicu da
suprotstavimo na{e stavove podnosioci-
ma inicijative. DPS gdje god mo`e da na-
pravi vlast bez BS to radi i ima vrlo opa-
snu `elju da nas u lokalnim upravama
zamijeni Socijaldemokratama, gdje god
je to mogu}e. Zbog toga o~ekujem reak-
ciju odbora BS-a u glavnom gradu, Baru
i Pljevljima“, izjavio je Muhovi} portalu
Antena M. Na pitanje da prokomentari-
{e to {to su podnosioci inicijative ubije-
|eni da }e biti razrije{en sa funkcije, Mu-
hovi} im poru~uje: „Evo da vidimo! To je
pitanje koje je preneseno na centrale na-
{ih partija i vidje}emo {to }e biti. Oni su
sigurni 100 posto, ali ja im poru~ujem da
ne budu“, zaklju~io je Muhovi}.

Muhovi} je u jednom medijskom na-
stupu kazao da su „Crnogorci mala naci-
ja, i Bo{njaka ima vi{e u tuzlanskom kan-
tonu nego Crnogoraca u ~itavom svije-
tu“. Poru~ivao je i da je prvi jo{ prije go-
dinu rekao da je Njego{ najve}i krvnik
Bo{njaka i islama. Ove njegove izjave iza-
zvale su veliki broj kontroverzi i kritika u
javnosti. Od tih izjava su se ogradili i

predsjednik Rafet Husovi} i Predsjedni-
{tvo BS. U vrhu BS se ipak protive Muho-
vi}evoj smjeni sa mjesta predsjednika BS. 

Petnji~ka BS odgovorila je i tvrdnjom da
su odbornici DPS-a u parlamentu Petnjice
Re{ad Muratovi} i Mithad Cikoti} evident-
no u sukobu interesa. Muratovi} u isto vrije-
me obavlja i funkciju direktora lokalne Tu-
risti~ke organizacije, a Cikoti} je vr{ilac du-

`nosti direk-
tora Komu-
nalnog pred-
uze}a. „Zbog
toga {to su u
sukobu inte-
resa, podnije-
}emo tu`be
Upravnom

sudu“, saop{tili su iz op{tinskog odbora BS
Petnjica. Muratovi} i Cikoti} su kazali da su
nedavno uputili zahtjev Agenciji za spre~a-
vanje korupcije da im odgovori da li, kao ru-
kovodioci javnih ustanova i preduze}a ~iji je
Op{tina osniva~, mogu da budu i odbornici
u SO Petnjica. Istakli su da }e od mi{ljenja
Agencije zavisiti da li }e prisustvovati sjed-
nici lokalnog parlamenta, zakazanoj za da-

nas, na kojoj }e se raspravljati o smjeni Ad-
nana Muhovi}a. Cikoti} je za podgori~ki
Dan izjavio da }e prisustvovati sjednici ako
dobiju odgovor da nijesu u sukobu interesa.
„Ukoliko se ispostavi da se nalazimo u kon-
fliktu interesa, podnije}emo ostavke na
funkcije odbornika i na{a }e mjesta, nakon
procedure koju treba da obavi Op{tinska iz-
borna komisija, zauzeti slede}i odbornici sa

liste DPS-a, jer mi ne ̀ elimo da radimo ne-
{to {to nije u skladu sa zakonom“, naglasio je
Cikoti}. ̂ ak i da Muratovi} i Cikoti} ne pri-
sustvuju sjednici, dovoljno je odbornika za
Muhovi}evu smjenu.

Koliko je situacija u Petnjici, jednoj od
najmla|ih op{tina Crne Gore zanimljiva
pokazuju i audio snimci koje su objavile
podgori~ke Vijesti. Na audio snimku sjed-
nice Izvr{nog odbora (IO) DPS-a u Petnji-
ci pred oktobarske parlamentarne izbore
se mo`e ~uti da je ta stranka preko socija-
le dobijala glasove i nove ~lanove, a u tome
im je pomagao direktor Centra za socijal-
ni rad Rifat Skenderovi}. Na snimku do-
stavljenom Vijestima se, izme|u ostalog,
~uje kako Mehmed Adrovi}, iz DPS hvali
Skenderovi}a kako poma`e partiji. ̂ uje se
i predsjednik op{tine Samir Agovi}, koji
izme|u ostalog, ka`e da }e se DPS boriti da
zaposli {to vi{e svojih ~lanova, ali i da So-
cijaldemokrate pritiskaju za „uhljebljenje“.

Nije prvi put da se petnji~ka DPS do-
vodi u vezu sa procurelim audio snimci-
ma. Agovi} i Adrovi} saslu{ani su u ja-
nuaru u Osnovnom tu`ila{tvu u Berana-
ma povodom snimka sa sjednice Izvr-
{nog odbora DPS-a u toj op{tini, a na
kojem se ~uju planovi o „dijeljenju“ as-
falta prije parlamentarnih izbora. Taj

snimak su tako|e objavile Vijesti i na
njemu se ~uje planiranje asfaltiranja 2,5
kilometara puta, prema potrebama pri-
stalica DPS-a, pred oktobarske parla-
mentarne izbore. Predsjednik Op{tine
Samir Agovi} rekao je da }e opet po}i da
da izjavu i zbog ovog snimka. „Sve }u
braniti na sudu, ne o ~emu se radi“ re-
kao je Agovi} Vijestima. C. D.

Na dnevnom redu 
Muhovi}eva smjena

Prijepolje - Organizacioni odbor
koji su ~inili predstavnici ̀ itelja Zalu-
ga, {est dana je kroz de`urstva spre~a-
vao da radnici JKP „Lim“ istovare vo-
zila prepuna sme}a na privremenu
deponiju u Stanjevinama, istrajavaju-
}i u zahtevima da se ova lokacija za-
tvori i da se dovede u adekvatno sta-
nje jer je deponija postala obi~no
smetli{te na kome se uve}ava brdo
sme}a koje ugro`ava zdravlje ljudi.
Zbog toga se gomilalo sme}e na pod-
ru~ju grada, odnosno naselja koja su
obuhva}ena ovom komunalom uslu-
gom prema Odluci Skup{tine op{tine.
Op{tinsko ve}e i Op{tinski {tab za
vanredne situacije bili su u stalnom
zasedanju kako bi se prevazi{la ova si-
tuacije koja je op{tinu Prijepolje i nje-
ne gra|ane uznemirila i dovela u opa-
snost od zaraze. 

Kako nam je predo~io predsednik
op{tine Dragoljub Zindovi} on je od
po~etka protesta, primao grupe gra-
|ana na razgovor, neki su imali pot-
puno iste zahteve, odnosno da se Sta-
njevine barem pristojno odr`avaju
koliko je to mogu}e jer dolazi lepo
vreme i bi}e neizdr`ivo ukoliko se bu-
de i dalje pove}avalo brdo od sme}a.
Oni, me|utim, nisu smatrali da je po-
trebno preduzimati mere kao {to je
blokada, jer ne mo`e da donese br`e
re{enje ali mo`e stvoriti ozbiljne pro-
bleme gra|anima. 

- Zanimljivo je da su se grupe gra-
|ana iz Zaluga i Ha{imbegovi}a Po-
lja, prigradskih naselja koja su najbli-
`a deponiji, susrele i da nisu imali iste
poglede na situaciju, odnosno na na-
~in na koji treba re{avati urgentno pi-
tanje, a to je pronala`enje re{enja za
deponovanje sme}a u Prijepolju jer je
svima poznato da Stanjevine vi{e ne
mogu da podmire potrebe i da nema
vi{e prostora na toj lokaciji, zbog ~e-
ga je ova vlast odmah, ~im je formi-
rana koalicija, po~ela da re{ava pro-
blem. Prona{li smo lokaciju za koju
je izra|en projekat za stalnu deponi-
ju, a to je u Strugovima, ali smo se
opredelili da to bude transfer stanica,
ura|ena u skladu sa evropskim stan-
dardima jer za druga~iji pristup vi{e
se ne mogu dobiti adekvatne dozvo-
le. Zbog toga smo i anga`ovali slove-
na~ku firmu koja se time bavi i ima

Da se ko ne doseti 
Organizacioni odbor saop{tava da }e „deponija biti deblokirana dok traju predsedni~ki 

izbori u Srbiji jer ne `ele politi~ki kontekst protesta“ Zindovi}:Ova vlast je odmah, ~im
je formirana koalicija, po~ela da re{ava problem

Svi se sla`u da problem postoji, 
razlike u na~inu re{avanja: Deponija

Mala, mlada ali i politi~ki 
interesantna: Petnjica

TUTIN - Hama Muhamed ima 23 godine. Iz Iraka je. U Srbiju je do{ao pre 11 meseci. U Centru za azil u
Sjenici je proveo {est meseci. Za to vreme je nau~io osnove srpskog jezika. Po~etkom oktobra je do{ao u
Tutin. Ka`e da su ljudi u Tutinu veoma srda~ni i da nije ~uo lo{ komentar na ra~un izbeglica. ^esto ga
mo`ete videti u bolnici gde dolazi da prevodi sa kurdskog, arapskog i farsi jezika. Naravno, sve to radi
volonterski. Voleo bi da ostane u Tutinu. Ka`e da je ovo grad koji ima du{u i nada se da }e prona}i i srod-
nu du{u u njemu. On je jako prijatan, raspolo`en i uvek nasmejan. A kakav je ~ovek najbolje svedo~i
njegov odnos prema `ivotinjama. Pre nekoliko dana u krug Centra za azil u Tutinu je do{la povre|ena
keru{a, koju je on nazvao Mia. On je dezinfikovao, namazao mast i previo joj ranu. Ovo je primer kako
bismo svi mi trebalo da se ophodimo prema `ivotinjama. T. I. M. 

VESTI IZ KULTURE

USPEH MUZI^KE [KOLE
Novi Pazar - Na desetom Me|unarodnom festivalu muzike u Aran|elovcu, u~enici Muzi~ke

{kole u Novom Pazaru osvojili su sedam nagrada, pet prvih i dve druge. Najuspe{nije na tom ne-
davno odr`anom takmi~enju bile su Mina Mehmedovi} i Nejra Skenderovi}. Njihov odlazak u Aran-
|elovac finansijski su pomogle gradske vlasti Novog Pazara. 

„MALI PRINC“ NA BOSANSKOM 
Novi Pazar - Narodna biblioteka „Dositej Obradovi}“ objavila je 200 primeraka klasi~nog dje-

la za djecu „Mali Princ“, na bosanskom jeziku. Projekat prevo|enja i {tampanja {kolske lektire na
bosanskom omogu}io je Grad Novi Pazar, a primjerke svake prevedene knjige dobi}e novopazar-
ske osnovne {kole. „Malog princa“ prevela je Aida Smajovi}, a kako je planirano biblioteka }e na
bosanskom izdati i „Bajke“ bra}e Grim, kao i „Bajke“, Hansa Kristijana Andersena, „Alisu u zemlji
^uda“, „Do`ivljaje Toma Sojera“ Marka Tvena, „Guliverova putovanja“ D`onatana Svifta, ali i druge
svjetske klasike iz knji`evnosti za djecu.

FESTIVAL STVARALA[TVA MLADIH 
Novi Pazar - Festival stvarala{tva mladih na kojem }e u~estvovati 14 osnovnih i sedam srednjih

{kola iz Novog Pazara, po~inje 20. marta i traja}e do 20. aprila, najavila je organizatorka ove manife-
stacije Hasna Ziljki}. Ona je za radio Sto plus rekla da }e se u okviru 28 programskih ve~eri deca tak-
mi~iti u osam kategorija, me|u kojima je horsko pevanje novina za takmi~arski deo. Festival stvara-
la{tva mladih otvori}e osnovna {kola Me{a Selimovi}, a svakog dana predstavlja}e se po dve {kole.

sve potrebne evropske reference. Zbog
toga smo mogli da konkuri{emo i za
sredstva Vlade Republike Slovenije i ve}
~etiri meseca poku{avamo upravo da
obezbedimo tu novu lokaciju koja ne}e
biti smetli{te ve} propisno odr`avan
prostor, kao privremeno re{enje. U in-
tenzivnoj smo komunikaciji sa nadle-
`nim Ministarstvom za za{titu `ivotne
sredine, potrebno je obezbediti sve do-
zvole i ovi protesti i stanje u Prijepolju
zbog nemogu}nosti daljeg odlaganja
sme}a u Stanjevinama, sve je to dopri-
nelo da se intenziviraju sve aktivnosti,
ka`e Dragoljub Zindovi}.

Tokom {est dana blokade deponije
JKP „Lim“ je svojim manjim vozilima
sakupljalo kartonsku ambala`u iz pro-
dajnih objekata kako bi se smanjile koli-
~ine otpada i njihov obim na podru~ju
grada i kako ne bi bile bukvalno blokira-
ne i ulice i trotoari. ^im je blokada pre-
kinuta sva raspolo`iva vozila i mehani-
zacija su anga`ovani kako bi se sme}e
prikupilo {to pre i uspostavila dinamika
izno{enja. 

Organizacioni odbor je pre deblokade
Stanjevina izdao saop{tenje za javnost u
kome se, izme|u ostalog, ka`e da }e „de-
ponija biti deblokirana dok traju pred-
sedni~ki izbori u Srbiji jer ne ̀ ele politi~-
ki kontekst protesta“. Tako|e navode da
„kao odgovorni ljudi sa ~asnim namera-

ma“ ne ̀ ele da ih „neodgovorna vlast za-
va|a i daje skupu politi~ki kontekst“.
Predsednik op{tine Dragoljub Zindovi}
i dalje ostaje pri oceni da je ipak grupa
gra|ana bila politi~ki manipulisana, jer
su se me|u organizatorima nalazili vi|e-
ni ~lanovi nekih partija koje su u~estvo-
vale prethodnih mandata u vlasti. 

- Bez obzira na sve to, pre svega gra-
|ani Prijepolja zaslu`uju da se pitanje
deponije re{i i ono }e biti re{eno na na-
~in koji je jedino mogu} i za koji }e se
obezbediti podr{ka nadle`nih ministar-
stava i Vlade Srbije jer bez toga je nemo-
gu}e govoriti ~ak ni o privremenoj loka-
ciji koja ne}e biti smetli{te ve} ure|eni
prostor prema ekolo{kim standardima.
Zdravlje ljudi ni jednog trenutka ne sme
do}i u pitanje i tu nema nikakvih dilema
ali jednostavno rokove ne odre|uje na{a
spremnost i na{ anga`man kao lokalnog
rukovodstva ve} postoji odre|ena proce-
dura koja se mora ispo{tovati. Mi smo
ve} stupili u kontakt za firmom koja se
time bavi i ~im vremenske prilike dozvo-
le, bi}e obavljena kompletna dezinfekci-
ja Stanjevina na na~in kako je to propi-
sano. Op{tinsko rukovodstvo ~ini sve {to
je u na{oj ingerenciji kako bi {to pre, jo{
ovoga prole}a, po~eli sa radovima na
ure|enju privremene lokacija za transfer
stanicu, ka`e Zindovi}.

I. Had`agi} Durakovi} 

U ponedeljak sednica Skup{tine op{tine Prijepolje

Prvo zasedanje u ovoj godini
Prijepolje - Za ponedeljak, 20. marta,

zakazana je sedma sednica Skup{tine op-
{tine, a predsednica Stana Markovi}
predlo`ila je dnevni red sa dvadeset ta~a-
ka. Na prvom ovogodi{njem zasedanju
odbornici }e mo}i da se izjasne o predlo-
`enom Programu rada Skup{tine op{tine
za ovu godinu i to }e biti vra}anje „staroj
praksi“ jer je prethodni saziv funkcioni-
sao jedan deo mandata bez ovog plana.

Pored toga, bi}e razmatrani programi
rada uz finansijske planove svih javnih
preduze}a i ustanova koji se finansiraju iz
op{tinskog bud`eta. 

Prema predlo`enom dnevnom redu,
bi}e donete i odluke koje se odnose na
rad Op{tinske uprave i inspekcijskih slu-
`bi, a predvi|ene su i izmene statuta JKP
„Lim“ i Turisti~ke organizacije. Ukoliko
prihvate odbornici, bi}e anga`ovan i re-

vizor za eksternu reviziju bud`eta za pro-
teklu, izbornu godinu. 

Skup{tina op{tine }e razmatrati izve-
{taj o radu za pro{lu i plan rada za ovu go-
dinu Op{tinskog {taba za vanredne situ-
acije. 

Prethodna sednica Skup{tine op{tine
Prijepolje odr`ana je u drugoj polovini
decembra, kada je usvojen bud`et za ovu
godinu. I. H. D.

Na dnevnom redu 
i Program rada: SO 

SO Bijelo Polje 
odr`ala 19. sjednicu

Alternativa tra`i
prinudnu upravu

Bijelo Polje - Odbornici Skup{tine
op{tine Bijelo Polje u nastavku de-
vetnaeste sjednice razmotrili su i
usvojili vi{e zna~ajnih odluka. Kako
saop{tava bjelopoljska Informativna
slu`ba, Skup{tina je za direktora
Centra za djecu i mlade sa smetnja-
ma u razvoju „Tisa“ imenovala En-
sada Omerovi}a, a @eljka Rai~evi}a
za direktora Muzeja Bijelo Polje.

Ova najve}a op{tina sjevernog di-
jela Crne Gore, kao i ve}ina drugih
lokalnih sredina suo~ena je sa mate-
rijalnim problemima. Crnogorski
mediji javljaju da su zaposleni u SO
Bijelo Polje u februaru dobili platu za
avgust pro{le godine. Politi~ka stran-
ka Alternativa je zbog toga od Vlade
Crne Gore tra`i da uvede prinudnu
upravu u ovoj op{tini. „Po dinamici
priliva i odliva sredstava nije izvje-
sno da }e Op{tina uspjeti ove godine
da isplati vi{e od 5-6 zarada (1-2 za
ovu godinu). To ozbiljno dovodi u
pitanje funkcionisanje gradske upra-
ve i odr`ivost gradskih finansija“,
poru~ili su iz Alternative. U Inicijati-
vi koju su iz te partije uputili Vladi
Crne Gore, kako navode u skladu sa
Zakonom o lokalnoj samoupravi,
zahtijeva se da uvedu prinudnu
upravu zbog „nemogu}nosti uprave
grada da servisira nastale finansijske
obaveze i potra`ivanja“. Potpred-
sjednik za finansije Op{tine Bijelo
Polje Abaz Kujovi} kazao je Vijesti-
ma da imaju problema sa dinami-
kom izmirivanja obaveza, {to je po-
sljedica velikih investicija u infra-
strukturu u protekloj deceniji, ali i
globalne krize. C. D. 

Protest
medijskih
udru`enja

Beograd - Novinarska i medijska
udru`enja „najo{trije osu|uju najnoviji
na~in pritisaka na lokalne medije koji
sprovode lokalne vlasti kroz urgentna
iseljenja iz prostorija koje su u njihovom
dugogodi{njem zakupu“. Najnovija tu-
`ba koja sadr`i privremenu meru iselje-
nja uru~ena je Udru`enju gra|ana „Fo-
rum ̀ ena Prijepolja“ koje je osniva~ dva

medija, lokalne „Televizije Forum“ i on-
line medija „Forum info“. Sudsko ro~i-
{te na kojem }e se razmatrati tu`ba sa
predlo`enom privremenom merom je
zakazano za danas, navodi se u zajed-
ni~kom saop{tenju koje potpisuju Aso-
cijacija lokalnih i nezavisnih medija
„Lokal pres“, Udru`enje novinara Srbi-
je (UNS), Nezavisno udru`enje novina-

ra Srbije (NUNS), Asocijacija nezavi-
snih elektronskih medija (ANEM) i Ne-
zavisno dru{tvo novinara Vojvodine
(NDNV). U saop{tenju se navodi da je
ovo drugi slu~aj iseljenja lokalnih medi-
ja u poslednjih nedelju dana. Pored po-
menutih, iseljenje preko no}i su do`ive-
la i dva medija u Boru „Borski problem“
i „Timo~ke“. S. D. 

Ne veruje da }e
biti smenjen: 
Adnan Muhovi} 
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Hama Muhamed, izbeglica iz Iraka

Voleo bi da ostane u Tutinu 

Poma`e i ljudima i `ivotinjama: Hama Muhamed
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Mogu}e odlaganje
Dana{nja sjednica Skup{tine op{tine Petnjica na kojoj bi trebalo da

se raspravlja o smjeni {efa lokalnog parlamenta Adnana Muhovi}a,
mogla bi biti odlo`ena za narednu nedjelju, jer je sekretar skup{tine
Enes Had`ajli} naseminaru u Podgorici. „Nalazim se u Podgorici na se-
minaru gdje se usavr{avam. To mi je jako va`no i ne}u biti u Petnjici do
ponedjeljka“, izjavio je Had`ajli} portalu Radio Petnjica.
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Danas protiv
Radnika

Novi Pazar - Pet minuta delilo je
fudbalere Novog Pazara od pobede u Ni-
{u nad Radni~kim, u utakmici 26. kola
Superlige, Radni~ki - Novi Pazar 2:2 ( Ar-
si} u 37. i Tasi} - autogol u 85. za Radni~-
ki, a Markovi} u 2. i Ignjatovi} u 63. mi-
nutu za Novi Pazar). Danas od 17:00 na
Gradskom stadionu sastaju se, Novi Pa-
zar i Radnik.

Debakl 
futsbalera 

Novi Pazar - Debakl Novog Pazara
u 15. kolu Prve futsal lige, u Beogradu,
FON - Novi Pazar 8:1. jedini pogodak za
plave postigao je Sadovi}.

Poraz kadeta
Novi Pazar - Golom iz jedanaester-

ca u 34. minutu (Risti}) u 19. kolu kadet-
ske lige Srbije, Real je u Ni{u pobedio
Novi Pazar 1:0.

Odli~an start 
Novi Pazar - Odli~no su startovali

fudbaleri Jo{anice u nastavku prven-
stva Srpske lige - Zapad. Oni su u 16. ko-
lu u Novom Pazaru pobedili Polet iz Lju-
bi}a 2:1 (Vu~kovi} - autogol u 27. i Sma-
jovi} u 67. minutu - Ru`i~i} za Polet u
45. minutu)

Pobeda 
ko{arka{a 

Novi Pazar - Ko{arka{i Novog Paza-
ra pobedili su u 21. kolu Prve regional-
ne lige - Zapad u [apcu istoimeni tim
101:75 (28:22, 21:16, 33:10, 19:27).

Pobeda 
Gurdijeljca

Novi Pazar - Bokser [erif Gurdije-
ljac pobedio je u profesionalnom me-
~u lake kategorije (61kg) Ma|ara
Oskara Fika odlukom sudija 3:0. Borba
je odr`ana u Kru{evcu, a trajala je svih
{est rundi.
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MINISTAR U SJENICI 
Sjenica - Ministar poljoprivrede Branislav

Nedimovi} je najavio da }e biti izmijenjen Zakon
o poljoprivrednom zemlji{tu kako bi se ograni-
~ila liberalizacija tr`i{ta poljoprivrednog zemlji-
{ta i da }e to do septembra biti uskla|eno sa
Sporazumom o stabilizaciji i pridru`ivanju. „Mi
}emo izmijeniti Zakon o poljoprivrednom ze-
mlji{tu i do 1. septembra }emo napraviti tako
da ne liberalizujemo u potpunosti nego da ta li-
ca fizi~ka koja `ele da budu vlasnici zemlje mo-
raju da imaju prebivali{te na teritoriji Srbije du-
`i vremenski period“, rekao je Nedimovi} novi-
narima u tokom obilaska mljekare Beni komerc
u Sjenici. Isto tako }e biti ura|eno i sa pravnim
licima, dodao je ministar i najavljuje da }e se ko-
ristiti iskustva Slovenije i Ma|arske.

PROTIV TRGOVINE LJUDIMA
Bijelo Polje - Crnogorski `enski lobi u Bi-

jelom Polju inicirao je odr`avanje sastanaka
posve}enog borbi protiv trgovine ljudima. Ove
aktivnosti su realizovane u okviru projekta „Iz-
gradimo odr`ive rezultate u borbi protiv trgo-
vine ljudima“, koji Crnogorski ̀ enski lobi reali-
zuje u partnerstvu sa Centrom za demokratiju
i ljudska prava (CEDEM) uz podr{ku kanadske
ambasade u Beogradu. Projekat je trajao ~eti-
ri mjeseca, a, kako je naglasila Valentina Vla-
hovi}, projekt koordinatorka, imao je za cilj ja-
~anje kapaciteta za identifikovanje `rtava tr-
govine ljudima.

PRIZNANJA ZA BJELOPOLJSKE KOMPANIJE
Bijelo Polje - Bjelopoljske kompanije „Put

Gross“ i „Merkator“ dobili su priznanja „Stvara-
telji za stolje}a“ Nezavisnog me|unarodnog ko-
miteta za dodjelu nagrada i priznanja „Stvarate-
lji za stolje}a“, koji se dodjeljuju najzaslu`nijim
za razvoj preduzetni{tva u srednjoj i jugoisto~-
noj Evropi. Za ovo presti`no priznanje konkuri-
salo je oko 200 kandidata iz Bosne i Hercegovi-
ne, Crne Gore, Hrvatske, Kosova, Makedonije,
Njema~ke, Slovenije i Srbije. Bjelopoljskim kom-
panijama nagrade su uru~ene u Dubrovniku.

Bijelo Polje - Bijelo Polje ozbiljno
ra~una da turizam mo`e da pomog-
ne razvoj ovog nerazvijenog dijela
Crne Gore, stoga je predsjednik Op-
{tine Aleksandar @uri} formirao
projektni tim koji radi na valorizaci-
ji Bjelasice i \alovi}a pe}ine. Ovaj
va`an ovogodi{nji kapitalni projekat
finansira Vlada Crne Gore. Cilj pro-
grama valorizacije bjelopoljskog di-
jela Bjelasice, ~ija je vrijednost od 35
do 40 miliona evra je investiranje,
odnosno stvaranje potencijala, kapi-
tala i otvaranje novih radnih mjesta,
izjavio je ~lan projektnog tima Slo-
bodan [}eki}. On isti~e da je predvi-
|ena izgradnja puta od 22 kilometra,
da je osamdeset odsto zavr{en dio
puta od Osnovne {kole „Aleksa Be-
}o \ilas“, u Ravnoj Rijeci, do Jasi-
kovca, u du`ini od pet kilometara, a
bi}e ura|en do planine Bjelasica.

- Od preostalih 17 kilometara,
projektovano je deset, a ostalo je da
se uradi projekcija za preostalih se-
dam kilometara. Ovih dana planira-
mo izgradnju mosta na Ljubovi|i, a
izvo|a~ }e biti Fidija. Ovim mostom,
koji od magistrale vodi prema {koli,

direktno }emo povezati i bjelopoljski
i mojkova~ki dio sa planinom, obja-
snio je [}eki} u izjavi podgori~kom
Danu. Prema rije~ima Aleksandra
@uri}a, predsjednika Op{tine, ovaj
projekat bi trebalo da omogu}i ne sa-
mo razvoj turizma ve} i poljoprivre-
de, da smanji nezaposlenost i pove}a
ukupni bruto dru{tveni proizvod. Za
turisti~ku ponudu }e biti otvoren sje-
verni dio Bjelasice koji pripada Bije-
lom Polju, u podno`ju Turjaka, na
nadmorskoj visina od oko 1.900 me-
tara i Cmilja~e na 1.600 metara,
ukupne povr{ine od 7,5 hektara.

- Ovaj razvojni projekat jedna je
od najva`nijih kapitalnih investicija
u Bijelom Polju, uz nastavak kvalitet-
ne saradnje Op{tine i Direkcije jav-
nih radova. Sa Vladom Crne Gore i
Direkcijom javnih radova postignut
je dogovor da se otvaranje bjelopolj-
ske strane Bjelasice, ukupne vrijed-
nosti 25 miliona evra, na|e u kapital-
nom bud`etu dr`ave, sa oznakom fi-
nansiranja do kona~ne realizacije
projekta. Svi planovi se po{tuju kako
je i predvi|eno, kazao je @uri}, pre-
nosi podgori~ki dnevnik. C. D.

Valorizacija Bjelasice i \alovi}a pe}ine kod Bijelog Polja

Turizam {ansa za razvoj
Donacija porodice Glend`a pljevaljskom Crvenom krstu 

Pomo} za najugro`enije

Nova Varo{ - Milomir Lekovi}, pri-
vatni preduzetnik koji `ivi i radi u Be-
ogradu, rodom iz Radoinje, pored No-
ve Varo{i, poklonio je 30 kompleta po-
steljine Bolnici u Novoj Varo{i. Dona-
cija je vredna sedamdesetak hiljada di-
nara, a namenjena je za Koronarnu je-
dinicu, koja radi pri ovda{njem Isture-
nom odeljenju op{te Bolnice U`ice. 

Milomir je vlasnik beogradske firme
„KLM Invest in`enjering“ i mada pre-
ko ~etiri decenije `ivi u srpskoj presto-
nici, vezan je za zavi~aj i kako isti~e,
uvek spreman da pomogne. „Poklon je
mali gest pa`nje i potreba da se pomog-
ne novovaro{kom zdravstvu kako bi se
`itelji op{tine le~ili u kvalitetnijim uslo-
vima“, ka`e darodavac, koji je, ina~e, u
Beogradu pokrenuo {iru akciju priku-
pljanja pomo}i za ovda{nju zdravstve-
nu ustanovu. Zaposleni na grudnom i
internom odeljenju, u sklopu koga radi
i Koronarna jedinica, sa ukupnim kapa-

citetom od tridesetak postelja, nadaju se
da }e Milomirov primer slediti i drugi
humani ljudi dobre volje. 

- Pretrpani smo poslom, kapaciteti su
puni, a postoje}a medicinska aparatura
je dotrajala. Od ~etiri pacijent-monitora,
recimo, u funkciji je samo jedan, neop-
hodan nam je novi EKG aparat, ~ija se
vrednost na tr`i{tu procenjuje na oko
200.000 dinara, nedostaju mera~i priti-
ska i mnogo toga jo{ od opreme, isti~e dr
Nata{a Mirosavljevi}, {efica Internog
odeljenja i intenzivne nege. Ona dodaje
da se odeljenja nalaze u nezavidnoj situ-
aciji zbog finansijske dubioze na nivou
Zdravstvenog centra U ìce pod ~ijim su
patronatom. „Zbog blokade ̀ iro ra~una
ZCU, nije nam re{enje da od potencijal-
nih darovaca tra`imo pomo} u novcu,
ve} poklon u vidu opreme“, napominje
dr Mirosavljevi}, na ~iju su inicijativu
molbe za pomo} upu}ene na mnoge
adrese u gradu i van njega. R. P. 

Donacija Milomira Lekovi}a novovaro{koj Bolnici 

Posteljina na dar 

Pljevlja - Op{tinska organizacija Cr-
veni krst Pljevlja, sredinom nedelje do-
bila je humanitarnu pomo} za socijal-
no najugro`enije porodice od porodi-
ce Glend`a koja `ivi u Njema~koj.
Ovom pomo}i obuhva}eno je oko 100
porodica.

Paketi sa hranom sadr`ali su osnov-
ne ̀ ivotne namirnice: bra{no, tjesteni-
ne, pasulj i ulje, dok su higijenski pake-
ti bili sastavljeni od deterd`enta za pra-
nje ve{a, te~nosti za pranje su|a i {am-
pona. Sigurno da je pomo} do{la u

pravom trenutku i da je oti{la u prave
ruke. „Ovo nije prva humanitarna ini-
cijativa ove porodice i nadamo se da }e
ih biti i u narednom periodu. Nadamo
se da }e primjerom porodice Glend`a
biti vo|eni i drugi pojedinci, ali i pri-
vredni subjekti, jer moramo biti svje-
sni ~injenice da u na{oj op{tini postoji
veliki broj pojedinaca i porodica koje
`ive u veoma te{kim uslovima i da za-
jedni~kim djelovanjem mo`emo kva-
litetnije odgovoriti na njihove huma-
nitarne potrebe“, rekao je sekretar OO

Crvenog krsta Pljevlja @eljko Mini}.
Prema njegovim rije~ima, ovo nije je-
dina aktivnost koju ovih dana provodi
ova organizacija. „Za potrebe na{ih su-
gra|ana od humanitarne organizacije
iz SAD obezbje|eno je sedam savre-
menih invalidskih kolica. Bez ikakve
sumnje ova donacija je veoma zna~aj-
na i koristimo priliku da pozovemo su-
gra|ane kojima je potreban ovakav vid
pomo}i da se jave u na{u organizaciju
kako bi im pomogli“, kazao je Mini}. 

J. D.

Hrana i higijenska sredstva: 
Pomo} za ugro`ene

Bolnica u nezavidnoj 
situaciji: Nova Varo{

Sjenica, Tutin - Posle Novog Pazara,
pomo} u poljoprivrednim ma{inama i
opremi u okviru Programa EU „Una-
pre|enje novih tehnika i tehnologija iz
oblasti poljoprivrede“ Razvojnog pro-
grama „Evropski PROGRES“, dobili su
poljoprivrednici Tutina i Sjenice. Ovaj
projekat finansijski je podr`ao Evrop-
ski PROGRES SA 36.000 EVRA, dok je
Me|uop{tinska unija poljoprivrednih
udru`enja, u~estvovala sa 9.300 evra.
U Tutinu je 10 poljoprivrednih udru-
`enja dobilo naru~ene ma{ine, a u Sje-
nici je vi{e od 140 poljoprivrednika do-
bilo novu mehanizaciju. Uglavnom je
re~ o opremi za proizvodnju sto~ne
hrane. Direktor Me|uop{tinske unije
poljoprivrednih udru`enja Ismet Saj-
tari} ka`e da se na ovaj na~in podsti~e

razvoj poljoprivrede u ovom kraju. „Sa
90 novih traktorskih priklju~aka podi-
}i }emo kvalitet i brzinu pripreme
sto~ne hrane, jer }emo sa kosa~icama
pet puta br`e da kosimo ve}e povr{ine
zemlje. Tako|e, uz novu mehanizaci-
ju kvalitetnije }emo pripremati zemlji-
{te za setvu“, rekao je Sajtari}. Me|u-
op{tinska unija okuplja 37 poljopri-
vrednih udru`enja iz Novog Pazara,
Sjenice i Tutina i 334 poljoprivrednih
gazdinstava. EU i Vlada [vajcarske su
za unapre|enje poljoprivredne proiz-
vodnje Razvojnog programa „Evrop-
ski PROGRES“ odobrile ukupno
208.000 evra za realizaciju projekata
pet poljoprivrednih udru`enja i dve
poljoprivredne zadruge iz jugoisto~ne
i jugozapadne Srbije. S. D. 

Pomo} Sjenici i Tutinu



Novi Pazar - Ispisana je najlep{a od
svih stranica u sportskoj istoriji Novog
Pazara. Ako }emo po{teno i jedna od
nekoliko najlep{ih gradskih pri~a ika-
da. Kad osvoji{ ne{to {to niko pre tebe
nije, ne{to tako veliko, ~ega u momen-
tu osvajanja nisi ni svestan koliko vre-
di, a posta}e{ tek s protokom vremena,
da ni{ta vi{e u jednom ̀ ivotu ne osvo-
ji{, vredelo ga je `iveti. Neka ovo bude
jedna od, verovatno, stotina posveta
odbojka{ima Novog Pazara za ono {to
su uradili za ovaj grad. Trofej pobedni-
ka, 52. Kupa Srbije, kako vreme bude
prolazilo bi}e sve sjajniji i sjajniji.

Ono {to se dogodilo u nedelju ve~e,
nije da se nije o~ekivalo, potajno se pri-
`eljkivalo. Iz tog razloga nema govora
o nekakvom iznena|enju, pa ni podvi-
gu, jo{ manje ~udu ili ~udu nevi|e-
nom, ni{ta toga ovo nije. Zato {to Novi
Pazar ima individualni kapacitet i {to
je Pazar ve} bio zreo za najve}e po~a-
sti. Ako ni{ta od ovoga nije, {ta je to bi-
lo te predivne nedeljne ve~eri? Bila je
to majstorija - majstora. Majstorstvo je
kad iz raznoraznih razloga nisi u mo-
gu}nosti da do|e{ do onog {to je naj-
bolje, a ̀ eleo bi da si najbolji, pa inteli-
gentno vu~enim potezima sla`e{ detalj
po detalj i na kraju bude{ najbolji, a ni-
si imao sve {to je potrebno da bude{
najbolji. Otprilike, tako je nastao ova-
kav Novi Pazar, osvaja~ Kupa Srbije za

ovu godinu. To je ~etrnaesti klub koji
se upisao me|u besmrtne, ra~unaju}i
osvaja~e svih kupova u ranijim dr`ava-
ma i tek ~etvrti kome je po{lo za ru-
kom da prigrli trofej namenjen pobed-
niku Kupa Srbije.

Novi Pazar kao doma}in dvodnev-
nog festivala odbojke i karnevala na tri-
binama opravdao je povereno mu do-
ma}instvo ,,fajnal-fora“. Mo`da bi se 52.
izdanje Kupa Srbije danas ukra{avalo
nekim drugim, a ne nijansama najlep-
{ih boja, da se kojim slu~ajem dogodilo
da Pazar ne pro|e polufinale ili ne do|e
do trofeja posle herojske pobede nad
Zvezdom. Radost zbog trijumfa nad du-
gogodi{njim dominantnim faktorom
na{e odbojke, u antologijskom me~u
dugom dva i po sata, igranom u pet se-
tova od kojih su tri zavr{ena na razliku,

da nije bilo one rapsodije u plavom u
nedeljnom finalu, brzo bi se ugasila.
Ipak, kad se malo bolje razmisli druga-
~iji kraj nije ni mogao da se vidi. Mom-
ci u plavom sa vi{kom pozitivne energi-
je ni{ta drugo i nisu mogli da prirede os-
im titule za sva vremena. Nedelja, 12.
mart 2017. osta}e ugravirana u srca svih
Novopazaraca kao dan od koga u spor-
tu ovog grada vi{e ni{ta ne}e biti kao {to
je bilo. Odbojka{i su precizno iscrtali
granicu koja odvaja rezultat od nazovi
rezultata u ekipnim sportovima. Nisu
zgrabili trofej pobe|uju}i bilo koga, pre-
ko najboljih postali su najbolji. Brojke
govore same za sebe, Crvena zvezda je
16 puta bila prvak u svim na{im ranijim
dr`avama, Vojvodina ima 11 titula u Ju-
goslaviji, SR Jugoslaviji, Srbiji i Crnoj
Gori i Srbiji. 

Najve}i kola~ slave pripada igra~i-
ma. Uvek je tako i tako treba da bude.
Hvalospevi na ra~un Irfana Hamzagi-
}a su na mestu i bez pogovora svaki je
dobrano zaslu`io. Da se o njima sa pi-
jetetom govori zaslu`uju i svi ostali:
Sre}ko Risti}, Du{an Lopar, Benjamin
Daca, Luka [ormaz, Elvir Zukovi},
Marko Radosavljevi}, Hamza Zatri},
Marko Bo`ovi}, Hasan Zatri}, Alek-
sandar Simi}, Aldin Okovi} i Alija Be-
kri}. Ali, jedan ~ovek je posebna pri~a.

Zaje~arac, sa prebivali{tem u Kragu-
jevcu i Novom Pazaru ne i{te, a zaslu-
`uje slovo o sebi - trener, Sa{a Stefano-
vi}. Sa nepunih 39 godina upisao je u
svoju sportsku biografiju prvi trofej, i
to kakav. Isprsio se zajedno sa svojim
momcima pred velikanima na{e od-
bojke i kolegama naviklim na trofeje.
Nadmudriti Dragana Kobiljskog i Ne-
d`ada Osmanka~a, to mo`e samo ne-

ko ko zna {ta i kako radi i neko ko ne
odstupa od postavljenog cilja ma ka-
kve prepreke pred njim stajale. Dr`ao
se svojih principa i svog mi{ljenja, a
nije menjao stavove, i to je i Pazar i
njega dovelo na mesto gde sport ovoga
grada nikada nije bio - na vidikovac
predvi|en samo za {ampione. De~a~ki
otvoren, Stefanovi} tokom ~itave sezo-
ne nije dao niti jednu izjavu uo~i ne-
kog me~a u kojoj je rekao da njegov
tim ne ide na pobedu. 

^esto bi argumentovano kazao i da
je njegov Pazar favorit. Tako je bilo pred
,,fajnal-for“ Kupa Srbije, u Nikoziji kad
se i{lo na megdan Omoniji, pa Paoku u
Solun, Zvezdi u Beograd i Vojvodini u
Novi Sad. Nije se krio iza stereotipnih
op{tih mesta, tra`e}i unapred opravda-
nja ukoliko do|e do neuspeha. Iako je
za rivale imao odbojka{ke ,,zveri“ nika-
da nije izgovarao floskule, tipa - igra}e-
mo najbolje {to znamo, idemo tamo pa
{ta bude neka bude, da}emo sve od se-

be, i sli~ne. A kakav je sportsmen u to su
mogli da se uvere svi oni koji su Kup
pratili putem televizijskog prenosa. U
polufinalu, igrao se ~etvrti set, neizvesna
zavr{nica, a Risti} nezadovoljan {to su-
dije posle njegovog mlakog poku{aja
poen nisu dodelile Pazaru, ve} protivni-
ku, vidno razo~aran protestuje kod ar-
bitara. Stefanovi} ne okleva, istog tre-
nutka uzima tajm-aut u kojem se obra-
}a Risti}u: ,,Ni ja ti za ovo ne bi dao
poen“. E, to je, Sa{a Stefanovi}. Odmah
po osvajanju Kupa iako pod pritiskom
jakih emocijama izjavio je da je to naj-
ve}i uspeh u njegovoj trenerskoj karije-
ri. „Verovao sam u sve s kojima sam ra-
dio prethodnih meseci. Zahvalan sam
ljudima koji vode klub i pre svega igra-
~ima. Nemamo pravo da spavamo na
lovorikama, idemo po jo{ jedan trofej.
Do njega se ne}e lako sti}i, ali u ̀ ivotu i
sportu ni{ta nije nemogu}e kad zna{ da
vredi{, a gori{ od `elje da to i na terenu
potvrdi{„, rekao je Stefanovi}. Najpo-
znatiji Zaje~arac s kraja pro{log veka, le-
gendarni glumac Zoran Radmilovi}
progovori kao Radovan III, odgovaraju-
}i na postavljeno mu pitanje: [ta ovaj
re~e? Pojma nemam, ali je mnogo uz-

budljivo. Tako i njegov sugra|anin i
kratko vreme savremenik, Sa{a Stefa-
novi}, nije govorio tek da bi ne{to rekao
i skrenuo pa`nju na sebe. Sve je imalo
smisla, a su{tina svega vi|ena je u nede-
lju - uzbu|enje.

Dru`ina Sa{e Stefanovi}a majstori-
jom je u dva dana nadma{ila dve insti-
tucije na{e odbojke. Sino} su majstori
po~eli nove radove. Utakmicom u Pen-
diku protiv Ni{a startovao je plej-of,
mo`da i nova majstorija - majstora.
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Prvoslav Le{evi}

Irfan Hamzagi} najbolji
Za najboljeg igra~a 52. Kupa Srbije progla{en je korektor Novog Pazara Irfan

Hamzagi}. Njemu je MVP trofej predao predsednik OSS, Zoran Gaji}. Hamzagi}u je
pripao i telefon Huaveji P9, dar generalnog sponzora OSS VIP mobajla, koji mu je
uru~io Amel Nicevi}, menad`er prodaje Vip mobajla.

Prijem
Odbojka{e Novog Pazara dva da-

na po osvajanju Kupa Srbije primio
je gradona~elnik Novog Pazara Ni-
hat Bi{evac. Tom prilikom poklonje-
na mu je lopta sa kojom je igrano fi-
nale protiv Vojvodine sa potpisima
svih igra~a. 

Pobedila je odbojka
Predsednik OSS Zoran Gaji} predao je trofej pobednika Kupa Srbije, kapitenu

Novog Pazara Hamzi Zatri}u. Zlatne medalje osvaja~ima trofeja uru~ili su gradona-
~elnik Novog Pazara, Nihat Bi{evac i generalni sekretar OSS, Ivan Kne`evi}.

Finalnom me~u Kupa Srbije izme|u Novog Pazara i Vojvodine prisustvovali su,
predsednik OSS, Zoran Gaji}, generalni sekretar OSS, Ivan Kne`evi} i direktor mar-
ketinga OSS, Zoran Avramovi}, kao i poznati odbojka{ki stru~njak, Bogdan Srete-
novi}. Ivan Kne`evi}, generalni sekretar Saveza nije krio odu{evljenje vi|enim.
„Pobedila je odbojka. Pogodili smo sa izborom doma}ina zavr{nog turnira Kupa
Srbije. Novi Pazar je bio odli~an organizator i time je samo potvr|eno opredeljenje
novih ~elnih ljudi OSS da je i ovo jedan od na~ina da do|emo do cilja, a to je ravno-
meran razvoj odbojke u svim regionima“, rekao je on. 

Pobedom nad Vojvodinom, odbojka{i Novog Pazara osvojili Kup Srbije

Istorijski uspeh za 
novopazarski sport 

POLUFINALE
Novi Pazar - Crvena zvezda 3:2 
(30:28, 17:25, 35:33, 28:30, 15:13)

Vojvodina - Kosovska Mitrovica 3:1 
(25:16, 25:21, 20:25, 25:17)

FINALE
Novi Pazar - Vojvodina 3:0 
(25:22, 27:25, 25:18) 

Idemo po jo{ jedan 
trofej: Sa{a Stefanovi}
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Odr`ana redovna Skup{tina MOSI Pljevlja 2017.

Priboj slede}i doma}in

Pripreme za sportske igre 
u toku: Skup{tina MOSI

Pljevlja - Polako ali sigurno, bli`e se 54 MOSI
Pljevlja 2017. Realizuje se sve vi{e aktivnosti u ci-
lju {to bolje organizacije igara. U susret MOSI, u
sali SO Pljevlja odr`ana je druga sjednica Skup{ti-
ne 54 MOSI - Pljevlja 2017, kojom je predsjeda-
vao Tarik Gad`ovi}, predsjednik skup{tine MOSI
i predsjednik SO-e Pljevlja.

Nakon {to je u okviru prve ta~ke dnevnog re-
da jednoglasno usvojen zapisnik sa pro{le sjedni-
ce Skup{tine MOSI pre{lo se na drugu ta~ku, do-
no{enje odluke o organizaciji narednih MOSI. Ta-
ko su delegati Skup{tine MOSI ve}inom glasova
odlu~ili da doma}in narednih 55. MOSI 2018. bu-

de op{tina Priboj. U nastavku sjednice delegati su
jednoglasno donijeli odluku da se tokom nared-
ne nedjelje raspi{e konkurs za organizaciju i 56.
MOSI koje }e se odr`ati 2019. godine.

Nakon toga delegatima je predstavljen izbor
sportskih disciplina, a delegati Skup{tine MOSI su
jednoglasno podr`ali izbor sportskih disciplina na
54 MOSI. Izabrano je 15 sportskih disciplina, kao
i pet Para MOSI disciplina. Na kraju je Mirko \a-
~i} predsjednik Organizacionog odbora i op{tine
Pljevlja upoznao prisutne sa do sada realizovanim
aktivnostima, ali i planovima koji }e biti realizo-
vani u narednom periodu. Isti dan odr`ana je i re-

dovna sjednica Stalnog komiteta 54 MOSI Pljevlja
2017.

Me|uop{tinske omladinske sportske igre,
MOSI, sportsko su takmi~enje za mlade sportiste
iz tri zemlje, to jest iz op{tina sa trome|e: BiH, Cr-
ne Gore i Srbije koje se odr`ava svake godine. Pr-
ve MOSI su odigrane 1954. godine u Prijepolju, a
Op{tina Priboj je jedan od osniva~a i inicijatora
ovog takmi~enja. Priboj je {est puta je bio doma-
}in MOSI, jedanaest puta zavr{io je igre kao po-
bednik u sveukupnom plasmanu, a poslednji put
bio je doma}in 2004. godine.

J. Durgut

Komisija predlo`ila raspodelu 
sredstava za sufinansiranje medijskih
projekata u Novoj Varo{i 

Pare za devet medija
Nova Varo{ - Devet medija iz gotovo svih delova Sr-

bije trebalo bi da dobije finansijsku podr{ku Op{tine
Nova Varo{i od tri miliona dinara. Prema predlogu
tro~lane komisije, koji bi zvani~no trebalo da overi
predsednik op{tine, 700.000 dinara dobi}e TV Priboj,
po 350.000 Radio-Zlatar iz Nove Varo{i i Glas zapad-
ne Srbije iz ^a~ka, 250.000 PP Media iz Prijepolja,
200.000 TV „Melos“ iz Kraljeva, po 100.000 Agencija
Beta iz Beograda i TV „Ekran Sand`ak“ iz Novog Pa-
zara, dok je 50.000 dinara opredeljeno za Udru`enje
slepih i slabovidih iz U`ica. 

Jedini lokalni {tampani medij Varo{ke novine sa
istoimenim sajtom mo}i }e najverovatnije da ra~una
na maksimalni iznos od 900.000 dinara, {to je duplo
manje nego {to su za svoj informativni projekat dobi-
jali prethodnih godina. „Jedva smo sa minimalnim za-
radama opstajali i sa podr{kom od 1,8 miliona dinara,
tako da nam je dalji rad ozbiljno ugro`en“, ka`u u
ovom listu sa troje novinara, koji su ujedno njegovi
osniva~i i vlasnici. U prvim reagovanjima i ostali me-
diji su uglavnom nezadovoljni na predlo`ene sume.
Negoduje se i {to }e pare dobiti oni koji nemaju ovde
svoje saradnike odnosno dopisnike. R. P. 

Berane - Predsjednik op{tine Berane Dragoslav
[}eki} pokrenuo je postupak za razrje{enje pot-
predsjednika op{tine Dragutina Joksimovi}a. Kako
navodi op{tinski portal, [}eki} je predlog odluke o
razrje{enju dostavio Skup{tini op{tine Berane, koja
po Zakonu o lokalnoj samoupravi daje saglasnost
na odluku predsjednika o imenovanju i razrje{enju
potpredsjednika i glavnog administratora.

U obrazlo`enju predlo`ene odluke o razrje{e-
nju pi{e da je uslijed blokade `iro ra~una op{tine
u iznosu od 70.600 evra na ime naknade za eks-
proprisano zemlji{te za izgradnju obilaznice u Be-
ranama, a na ime potpredsjednika i njegovih
srodnika, do{lo do zastoja finansijskog funkcio-
nisanja lokalne uprave. Potpredsjednik je kao ~lan
u`eg Kolegijuma bio u cijelosti upoznat sa finan-
sijskim stanjem i naslije|enim problemima, te da
}e blokada proizvesti negativne posljedice i redov-
no servisiranje obaveza op{tine prema zaposleni-
ma, gra|anima, mjesnim zajednicama, sportskim
klubovima i ostalim korisnicima bud`eta. Bloka-

dom je nanijeta {teta ugledu Op{tine, kao i funk-
ciji koju potpredsjednik obavlja.

Potpredsjednik Joksimovi} je imao obavezu da
rukovodstvo obavijesti blagovremeno obavijesti o
namjeri blokade `iro ra~una, kako bi se napravio
plan isplate koji ne bi ugrozio realizaciju bud`eta
Op{tine Berane, a tako|e je bio je bio u moralnoj i
profesionalnoj obavezi da sa~eka ishod revizije sud-
skog postupka prije nego da izvr{iteljima nalog za
prinudnu naplatu. Op{tina Berane je ulo`ila revizi-
ju Vrhovnom sudu zbog visine presu|enog iznosa,
s obzirom da je vje{ta~enjem utvr|ena vrijednost
eksproprisanog zemlji{ta na 5.000 evra po aru, dok
je maksimalna ispla}ena cijena zemlji{ta u sli~nim
slu~ajevima u neposrednoj blizini predmetnog ze-
mlji{ta bila 860 evra po aru. Predsjednik beranske
op{tine apeluje na dr`avne organe da aktivnije rea-
guju u za{titi dr`avne i op{tinske imovine i podsje-
}a da su, zbog gra|ana koji su im povjerili manda-
te i budu}ih generacija, u obavezi da rade isklju~ivo
u javnom interesu, a ne li~nom. C. D. 

Predsjednik op{tine Berane Dragoslav [}eki} pokrenuo
postupak za razrje{enje potpredsjednika

Sumnjiva blokada ̀ iro ra~una




